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Referat 

Forum: Beboermøde 

Tid: Tirsdag den 19. september 2023 kl. 19.00-21.00 

Sted:  Svanepunktet Fælleslokale 

Deltagere:  Ayse, Signe, Jørgen, Jens Peter, Leif, Annette, Yadvinder, Kim 

(personale) og Annette (personale) 

 

A. Valg af ordstyrer: 

Ayse og Kim 

B. Valg af referent: 

Anette Tanzer 

 

C. Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt 

D. Godkendelse af referat fra sidst: 

Godkendt ved afstemning 

E. Forslag/ønsker til aftensmad: 

-Jørgen har afleveret et forslag til Kim. 

-Signe ønsker mere fisk til måltiderne fx røget makrel, fiskefilet, torskerogn. 

Til aften ønskes der bla sild, rødspætter, laks, fisk uden ben, fx fiskefad, Paella, 

stjerneskud,, fiskefrikadeller. Flødekartofler og lammekølle, Mormorretter 

-Yad ønsker indisk mad, gerne stærk, men det stærke skal være ved siden af. 

-Friske råvarer, fx at vi selv laver frikadellerne, Broccoli, gulerødder, majs, 

blomkål, råkost. Blandede salater. 

-Til frokost ønskes et større udvalg af pålæg og det man lægger ovenpå som 

pynt. Sky, pebberfrugt, agurk, italiensk salat 

-morgenbrød i stedet for toast. Ursula foreslår Chiaboller 

-Kim forslå at vi, til næste beboermøde, forbereder billeder af indbydende 

retter, så det er nemmere at vælge hvad beboerne vil have at spise. 

 

F. Forslag/ønsker til ture og aktiviteter: 

Signe har foreslået en endags-sverigestur for hele huset. Og biografture. 

Yad vil gerne på tur hvor man ser på dyr. 

D’herrer JP og Leif vil gerne på skovtur og dyrepark. Bowling. Ree park. 

Tysklandstur. 

Ayse foreslår zoologisk have. 

 

G. Kommende Aktiviterer 

-Oktoberfest d 9. okt. Sinem, Anette og Eda er arrangørerne . Vi laver et opslag. 

Gæster ? gæsters pris ? Middagsforslag er schnitzel m drenge, fritter 
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- Halloween d. 31. okt. Et arrengement af mindre omfang.  Foreslåes 

uden udklædning af Jørgen, men det står frit for at udklæde sig, og 

blive malet i ansigtet. Der foreslås en uhyggelig middag. Yad vil have 

blod. 

- Pårørendedag . Jørgen spørger om de skal droppes, da der tit ikke kommer 

nogen pårørende. Der spørges i plenum, om det er et generelt ønske, og at BB 

evt kan holde den i egen lejlighed. 

Aftensmaden er altid pizza, og kim lufter, om BB hellere vil have en dag ud af 

huset…eller om vi skal blive bedre til at invitere de pårørende. Signe fortæller, 

at hendes mor kommer langvejs fra. 

Generelt ønskes den bevaret, og signe foreslår at vi fx ringer de pårørende op, 

med invitationen. 

Kim foreslår at vi laver en kort film/ reklamevideo hvor beboere, pårørende og 

personale kort interveiwes mhp at sende den til de pårørende som en 

oplysningskampagne. Kim er tovholder på projektet, flere vil gerne være med. 

Med efterfølgende evaluering om ca 6 mdrs tid. 

 

H. Flere tv kanaler ! 

Jørgen siger at det ”kun” koster 1,8 ører pr dag pr beboer hvis alle BB tilslutter 

sig udvidelse af tv-pakken på fællesarealerne. Det er en udgift på 

fællesbudgettet. Det skal undersøges hos Yousee, hvad det vil koste. Morten 

Ulrik skal involveres. 

 

I.  Beboerferie 

Signe synes at det er for tidligt at tale om det. Kim oplyser at det er vigtigt at 

være i god tid ifht sommerhus bestilling. Og udlandsture. Men signe kunne 

tænke sig forlystelsesparker i DK. 

Ursula foreslår en tur til Berlin og Marienlyst. Grækenland. Den Trasibiriske 

jernbane. Oslobåden. 

Signe foreslår Norge og Grenå. 

Ayse forslår London. Spanien 

Yad forslår Rusland. Disneyland. Holland. 

-Kim spørger om BB ønsker at flyve eller sejle, eller busrejser. Hvad med kør-

selv ferie. Eller ferie til Sølund. Bornholm. Polen, Prag eller Tjekkiet. 

JP siger bondegård 

 

 

 

J. Kaffemaskinen 

Kim taler om at den skal afkalkes på opfordring fra Pia, Ayse vil gerne hjælpe 

med det 
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K. Beboermøde 

Næste bb møde ønskes i slut november, og fortsat på tirsdage. Der kommer 

mere info. – det bliver tirsdag den 28. november 

 

L.  

 

M.  Eventuelt 

Intet 

 

N. Evaluering af møde 

Der spørges om det har været godt. Fint med sodavand, øl og chips. 

Tirsdage er at foretrække siger Signe, da  de fleste er hjemme.. 

Kim gentager at vi vil forberede os bedre til næste gang, med fx billeder til 

at visualisere foreslagene. 

 

 

 


